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نقش ایثارگران در پیروزی انقلاب 
تبیین شود

استان  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  مدیرکل 
ایثارگران دهه فجر  البرز گفت: وظیفه کمیته 
انقلاب اسلامی تبیین نقش ایثارگران در پیروزی، 
تکریم  و  اسلامی  انقلاب  تثبیت  و  شکل گیری 
صورت  ازخودگذشتگی های  و  مجاهدت  ایثار، 
گرفته در آن دوران در چارچوب برنامه های ستاد 

دهه فجر است.
و  شهید  بنیاد  مدیرکل  رستمیان،  سلیمان 
ایثارگران استان البرز، طی نشستی که با حضور 
مسؤولین ایثارگران دستگاه های اجرایی پیرامون 
ایام الله دهه فجر، در سالن جلسات اداره کل 
بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز برگزار 
شد، ضمن گرامی داشت یاد و خاطر شهدا و 
فجر  دهه  ایثارگران  کمیته  وظیفه  ایثارگران، 
در  ایثارگران  نقش  تبیین  را  اسلامی  انقلاب 
اسلامی  انقلاب  تثبیت  و  پیروزی، شکل گیری 
و تکریم ایثار، مجاهدت و ازخودگذشتگی های 
چارچوب  در  دوران  آن  در  گرفته  صورت 
برنامه های ستاد دهه فجر دانست و گفت: در 
شرایط کنونی باید تلاش کنیم نسبت به سنوات 
ارزش ها،  مضاعفی  روحیه  و  قدرت  با  گذشته 
برای  اسلامی  انقلاب  که  آنچه  و  دستاوردها 
این کشور خلق کرده و امروز به عنوان سرمایه 
نسل  برای  را  دارد  وجود  جامعه  در  اجتماعی 

امروز و آینده کشور تبیین و تشریح کنیم.
استان  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  مدیرکل 
البرز به نقش ایثارگران در انقلاب اسلامی اشاره 
و تصریح کرد: نقش ایثارگران در ابعاد مختلف 
به  باید  انقلاب،  بحث  در  که  می شود  مطرح 
انقلاب بپردازیم، آن انقلاب عظیمی که با یک 
پشتوانه عظیم ایدئولوژیکی، اسلام و مردم شکل 
گرفت، باید مؤلفه هایی که باعث شد مردم با 
علاقه و روحیه مجاهدت و شهادت طلبی انقلاب 
هم  امروز  که  جریان هایی  آن همه  برابر  در  را 
میراث آن در خارج و داخل کشور برعلیه آن ایده 
و تفکر وجود دارد با اقتدار به پیروزی برساند 
به دست  راحت  مهم  این  بدانیم  و  شود  بازگو 

نیامده است.
رستمیان افزود: پس از پیروزی انقلاب اسلامی 
انقلاب وجود  برعلیه  جریان های معاند زیادی 
داشت که با قدرت ولایت، رهبری و مردم همه 
و  رفت  به پیش  انقلاب  و  این جریان ها حذف 

امروز به این مرحله رسیده است.
دنیا در این روزها با ابزار رسانه ای استقلال، 
آزادی و جمهوری اسلامی را با تعریف دیگری 

برای مردم مطرح می کند
ابزار  با  روزها  این  در  دنیا  اینکه  بابیان  وی 
اسلامی  جمهوری  و  آزادی  استقلال،  رسانه ای 
را با تعریف دیگری برای مردم مطرح می کند، 
گفت: لازم است همه کسانی که می توانند برای 
تبیین ارزش های انقلاب که بهترین مؤلفه آن 
است  ازخودگذشتگی  و  ایثار، مجاهدت  همان 

تلاش کنند.
شهادت  و  ایثار  فرهنگ  ترویج  شورای  دبیر 
استان البرز افزود: نقطه برجسته ما در دوران 
انقلاب و دفاع مقدس ایثار، مجاهدت و صبر 
این  ایثارگران بود،  خانواده های معظم شهدا و 
مؤلفه ها سرمایه انقلاب است که به فرمایش 
مقام معظم رهبری مدظله العالی در بحث گام 
دوم انقلاب باید سعی کنیم برای نسل امروز و 

آینده کشور تبیین کنیم.
تبیین  بحث  در  امروز  داد:  ادامه  رستمیان 
انقلاب  دوم  گام  بیانیه  در  انقلاب  ارزش های 
که  را  آنچه  نتوانستیم  و  نگرفته  صورت  کاری 
باید انتقال بدیم، منتقل کنیم، همه باید بدانند 
بطن  از  ارزشی  انقلاب  یک  اسلامی  انقلاب 
توده های مردمی است که مردم برای ریشه کن 
سرسپرده  که  سلطه  حاکم  نظام  یک  کردن 
استکبار بود قیام کردند و آن را از ریشه برکندند.
استان  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  مدیرکل 
البرز در پایان با تأکید بر اینکه برگزاری جلسات 
نتیجه  و  خروجی  باید  فجر  دهه  بزرگداشت 
مجموعه  گفت:  باشد  داشته  بر  در  مؤثری 
دستگاه های اجرایی زیرمجموعه کمیته ایثارگران 
باید هرچه سریع تر برنامه های خود را در حوزه 
ایثارگران تحت پوشش، اقداماتی که از گذشته 
اجرایی  باید  که  برنامه هایی  و  گرفته  صورت 
و             برنامه ریزی  داشت  گرامی  ستاد  ذیل  شود 

تدوین کنند.

نشست صمیمانه مدیرعامل با فعالان 
کارگری شرکت پالایش نفت آبادان

در  آبادان  پالایشگاه  مدیرعامل  قیم  حکیم 
جلسه چهار ساعته پیرامون مسائل و مشکلات 
کارکنان ارکان ثالث با نمایندگان آنان در واحد 
گفتگو  به  عملیاتی  و  ستادی  مختلف  های 
نفت  پالایش  شرکت  عامل  مدیر   . پرداخت 
آبادان رشد تولید و ثبت رکورد در حوزه پالایش 
را نشان دهنده تعهد و همت  در سال جاری 
پرسنل  تمامی  از  و  دانست  شرکت  کارکنان 
شرکت به ویژه کارکنان ارکان ثالث که با جان 
معظم  مقام  منویات  تحقق  راستای  در  دل  و 
رهبری )مدظله العالی( در راستای افزایش تولید 
»تولید،  امسال؛  شعار  تحقق  و  بهره وری  و 
می کوشند،  اشتغال آفرین«؛  و  دانش بنیان 
تقدیر کرد.این نشست با هدف گفت  و  شنود 
درخصوص رفع دغدغه های کارکنان و کارگران 
تشکیل شد تا زحمتکشان این واحد صنعتی با 
کمترین نگرانی بر افزایش و رونق تولید تمرکز 
کنند..بر اساس این گزارش، نمایندگان کارگران 
بیان دغدغه های خود،  این نشست ضمن  در 
از توجه ویژه مدیرعامل شرکت به افزایش رفاه 

کارکنان و دغدغه های پرسنل قدردانی کردند.

گامی دیگر برای ایستادگی مقابل 
تحریم ها در پالایشگاه آبادان 

برداشته شد
شرکت پالایش نفت آبادان در راستای منویات 
مقام معظم رهبری و تکیه بر دانش داخلی و 
همکاری با شرکت های دانش بنیان با سپردن 
تعمیر حساس ترین قطعه سیستم کنترل به 
به  وابستگی  قطع  برای  گامی  داخلی،  شرکتی 
شرکت های تولید و تامین کننده خارجی برداشت.   
باهنر مسئول اتوماسیون صنعتی این شرکت در 
آبادان  پالایشگاه  فاز ۳  این رابطه توضیح داد: 
واحد اصلی و سیستم های کنترل به نوعی مغز 
آن است و واحد پردازنده مرکزی آن که دستورها 
را صادر می کند قطعه مهمی دارد که اگر کسری 
از ثانیه دچار اختلال شود سیستم از سرویس 
خارج می شود و تعمیر و تعویض این قطعه 
یکی از مشکلات و نگرانی های همیشگی بوده 
است. او افزود: پردازشگر مرکزی تولید شرکت 
یوکوگاوا است که مشابه این قطعه با دشواری 
تامین می شود و امکان تولید و تعمیر آن پیش 
از این وجود نداشت که پالایشگاه را مجبور به 
تامین آن با قیمت های چند برابر ارزش واقعی 
می کرد. باهنر از رفع مشکل با پذیرش ریسک 
نخستین تجربه تعمیر توسط متخصصان داخلی 
به همت مدیریت جهادی این پالایشگاه خبر داد 
و گفت: پس از تحقیق و پژوهش های بسیار 
با شرکتی آشنا شدیم که پس از ملاقات مقرر 
شد به صورت آزمایشی تعمیر قطعات پردازنده 
این  در  و  شود  واگذار  شرکت  این  به  مرکزی 
زمینه موفق عمل کردهاست. به گفته مسئول 
اتوماسیون صنعتی پالایشگاه آبادان روند تعمیر 
این قطعات مهم و حساس با تعامل دو جانبه 
مهندسان پالایشگاه آبادان و تلاش این شرکت 
برای دستیابی به مهندسی معکوس سپری شد ، 
نخستین قطعات تعمیر شده پس از سه مرحله 
با حساسیت  نقاطی  در  آزمایشی  کارگیری  به 
کمتر در مدار اصلی واحد تولید بنزین درمدت 
بیش از یک سال با مشکل خاصی مواجه نشده 
اند. او ادامه داد: این تجربه موفقیت آمیز سبب 
شد ۲۴ قطعه دیگر به این شرکت واگذار شود 
و پالایشگاه آبادان نیز با حذف هزینه بی رویه 
وحمایت از شرکت های داخلی گامی را در جهت 

پیشبرد اهداف عالیه نظام برداشت. 
باهنر تکرار تجربه های مشابه در سایر بخش 
های پالایشگاه آبادان و دیگر شرکت های نفتی 
را امکانپذیر و اعتماد به توان داخلی و ریسک 
اتوماسیون  واحد  دانست.  آن  لازمه  را  پذیری 
صنعتی با نیروهای متخصص و جوان خود بر 
تمام واحدهای کنترل نظارت و نسبت به تعمیر 
از توان نرم افزاری و  با استفاده  و تجهیز آنها 
سخت افزاری اقدام می کند و در واقع واحدی 
برای افزایش بهره وری و کاهش احتمال بروز 

حوادث می شود.

کمال صالح احمدی در نشست با جوانان فرهیخته 
شهرستان گناوه اظهار داشت: در شهرستان گناوه 
توجه به بخش ورزش از دغدغه های اصلی فرماندار 
شهرستان است و بر همین اساس امسال در کمیته 
برنامه ریزی شهرستان علیرغم همه مشکلات موجود 
اعتبار قابل توجی حدود ۲۰ میلیارد تومان برای این 

بخش در نظر گرفته شد که قابل تقدیر است.
افزود:  بوشهر  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای 
اسلامی نیز در بخش ورزش از اعتبارات در اختیار 
خود کمک های خوبی برای رشد بیشتر پروژه های 

ورزش داشته اند.
و  ورزش  کل  اداره  اشتغال  ایجاد  پیرامون  وی 
ورزش  کل  اداره  استانی  تعهد  داد:  ادامه  جوانان 
و جوانان استان بوشهر به اداره کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی ۲۰۰ نفر بوده است که ۲۰۲ نفرایجاد 
اشتغال را بدون هیچگونه اشتغال در بخش دولتی 
وصرفا از طریق مجوزهایی که به فعالیت های ورزشی 

و یا سمن های داده شد ،ایجاد کرد.
وی ادامه داد: ایجاد اشتغال با پرداخت تسهیلات 
بسیار  فرصت  دولت  سوی  از  کنونی  شرایط  در 
گرانبهایی است که از محل تبصره ۱۶، ۱۸ و حتی وام 
چهار درصد در حوزه ورزش و جوانان و حوزه های 

دیگر پرداخت می شود.
این  از  استفاده  شرط  تنها  کرد:  تصریح  وی 
تسهیلات این است که به ازای هر ۱۵۰ میلیون تومان 

یک شغل ایجاد شود.
توجه جوانان به مهارت محوری

مدیرکل ورزش و جوانان بیان کرد: امروز مهارت 
از مدرک محوری است  محوری بسیار سودمندتر 
لذا از فعالان حوزه ورزش و جوانان درخواست داریم 
که به دنبال کسب مهارت و شرکت در دوره های 
مربیگری باشند که بسیاری از درآمدها در این حوزه 
ها است و جوانان از این فرصت ایجاد شده استفاده 
کنند . وی در ارتباط با قهرمانان گفت: چشم انداز 
ما در این زمینه بازی های آسیایی چین و المپیک 
۲۰۲۴ است لذا برای سه نفر از ورزشکاران که سابقه 
قهرمانی در سطح جهانی و آسیایی دارند و در حال 
حاضر نیز در اردوی هستند علیرغم اعتبارات محدود 
، حقوق ماهیانه در نظر گرفته شد که امید داریم 
در بازی های آسیایی و المپیک پرچم کشورمان را 

بالا ببرند.
مدیرکل ورزش و جوانان استان بوشهر در ارتباط با 

پروژه های ورزشی فعال در شهرستان گناوه با تقدیر 
از پیگیری های مستمر و روزانه فرماندار گناوه اظهار 
داشت: سالن هزار و ۵۰۰ نفره ویژه بانوان در گناوه 
که از محل اعتبارات مصوب سفر رئیس جمهور از 
پروژه های مهم شهرستان و اعتبارت آن جز تعهدات 

وزارت نفت که در حال احداث است.
صالح احمدی افزود: به منظور سرعت بخشی به 
اجرای پروژه از پیمانکار خواسته شده که یک دوربین 
آن  نظاره گرپیشرفت  تا  کند  پروژه نصب  در محل 

باشیم.
مدیرکل ورزش و جوانان با بیان اینکه زادگاه دو 
میدانی در استان در شهر گناوه است گفت: پیست 
تارتان گناوه از دیگر پروژه های شهرستان است که 
اگر اعتبارت مورد نیاز اختصاص یابد تا پایان سال به 

اتمام خواهد رسید.

احداث ۳ چمن مصنوعی
وی گفت: احداث سه چمن مصنوعی درروستاهای 
»تل تل«، »فخرآوری« و »چهار روستایی« در حال 
انجام است که تلاش می شود در سفر آتی رئیس 

جمهور آماده بهره برداری شود.
صالح احمدی ادامه داد: تعمیرات سالن ورزشی 
نفت، چمن طبیعی ورزشگاه گناوه و بندریگ نیز از 
محل اعتبارات و حمایت های نماینده مردم بوشهر، 
گناوه و دیلم اعتباراتی در نظر گرفته شد که در حال 

انجام است.
وی بیان کرد: برای سفر آتی رئیس جمهور نیز 
لیست پروژه های قابل اجرا در شهرستان گناوه بر 
با  نشست  در  های شهرستان  نیاز سنجی  اساس 
فرماندار جمع بندی خواهد شد و برای مطرح شدن 

در این سفر آماده خواهند شد.

صالح احمدی پیرامون اجاره اماکن ورزشی به بخش 
خصوصی گفت: اماکن ورزشی برای روستاهای دارای 
دهیاری به صورت رایگان در اختیار قرار می گیرد 
غیردولتی  بخش  به  باید  قانون  طبق  شهر  در  اما 
و خصوصی اجاره و نگهداری و این اداره کل فقط 

نظارت بر آنها می کند.
کرایه  بابت  مستاجران  که  پولی  یادآورشد:  وی 
اماکن ورزشی واریز می کنند به حساب خزانه دولت 
واریز می شود و ظرف یک یا دوماه بعد، ۹۷ درصد 
آن برگشت داده می شود و صرف هزینه های هیئت 

ها و باشگاه ها خواهد شد.
استان  درسطح  ورزشی  مکان   ۲۸۰ داد:  ادامه 
بوشهر وجود دارد که از این مجموع ۳۰ تا ۴۰ مکان 
آن جذابیت برای مزایده در بخش خصوصی دارد و 
هزینه های مابقی آن بر دوش ورزش و جوانان است.

مدیرکل ورزش و جوانان بوشهر خبر داد

احداث سالن ورزشی ۱۵۰۰ نفری بانوان در گناوه
مدیرکل ورزش و جوانان استان بوشهر گفت: سالن هزار و ۵۰۰ نفری ویژه بانوان از محل مصوبات سفر رئیس جمهور و اعتبارات آن از تعهدات 

وزارت نفت در گناوه در حال اجرا است.
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محل تبصره 
1۶، 1۸ و حتی 

وام چهار 
درصد در 

حوزه ورزش 
و جوانان و  
حوزه های 

دیگر پرداخت 
می شود

معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور در افتتاحیه دو پروژه زیست محیطی فولاد مبارکه:
فولاد مباركه الگوی زیست محیطی مناسبی برای سایر صنایع كشور است

با حضور علی سلاجقه معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور، محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل فولاد 
مبارکه، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی و امام جمعه این شهرستان، احمدرضا لاهیجان زاده مدیرکل 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان و جمعی از مدیران و مسئولان کشوری و استانی، دو پروژه زیست محیطی فولاد مبارکه 

افتتاح و به بهره برداری رسید.
به گزارش خبرنگار ما از اصفهان، رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور، روز پنج شنبه ۲۹ دی ماه، با حضور در فولاد 
مبارکه و افتتاح پروژه های تصفیه خانه استحصال پساب های شهری به همراه سیستم اولترافیلتراسیون و واحد اسمز معکوس 
ثانویه فولاد مبارکه، در جمع خبرنگاران با اشاره به ۲۹ دی روز هوای پاک، اظهار کرد: افتتاح این دو پروژه و دستاوردهای 
زیست محیطی فولاد مبارکه اصفهان را که با فعالیت شرکت های دانش بنیان و مدیریت جوان این شرکت به دست آمده در این روز 

به فال نیک می گیریم و امیدواریم سایر صنایع، فولاد مبارکه را الگوی خود قرار دهند.
علی سلاجقه افزود: ایران تحریم ها را به فرصت تبدیل کرده است. هرچند در بعضی مسائل اقتصادی فشارهایی تحمیل می شود، 
اما دستاوردهای کشور در همه زمینه ها بی نظیر بوده و شرکت های دانش بنیان با تکیه بر نیروهای جوان داخلی، افکار و اندیشه های تحول ساز، تأثیر خوبی در 
اقتصاد بر جای گذاشته اند. رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور تصریح کرد: دولت سیزدهم در همه ابعاد حوزه دانش بنیان ها، علی الخصوص در مباحث 
زیست محیطی، از ظرفیت های موجود استفاده می کند و توصیه جدی ما به همه دستگاه های کشور استفاده از این ظرفیت شرکت های دانش بنیان است و 

خوشبختانه این امر در معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری به خوبی راهبری می شود.
معاون رئیس جمهوری خاطرنشان کرد: دیدگاه مردم این است که صنعت فولاد، آلاینده و آب بر است و این دیدگاه نسبت به فولاد مبارکه نیز وجود داشته و همین 

امر مورد هدف افراد سودجو قرارگرفته که باید با شفاف سازی مسائل درزمینه زیست محیطی، سوءتفاهم ها برطرف شود.
سلاجقه در ادامه افزود: بازدید امروز از فولاد مبارکه به عنوان یکی از ابَرَ پروژه ها و صنایع مادر کشور باعث افتخار است؛ چراکه اقدامات زیربنایی خوبی در این 
شرکت انجام  شده و با رویکردهای جدید، در حدود ۲.۳ میلیارد یورو به پروژه های محیط زیستی اختصاص یافته و این مهم با تلاش و همت مجموعه مدیریت، 

کارمندان و کارگران دلسوز و زحمتکش فولاد مبارکه تحقق پیدا کرده است.
وی با اشاره به بهره برداری از دو پروژه اصلی در زمینه محیط زیست، افزود: یکی از پروژه ها جمع آوری و انتقال پساب ۹ شهر منطقه به فولاد مبارکه است که در 

سال قبل ۸ میلیون مترمکعب و در افق این طرح، ۱۴ میلیون مترمکعب پساب استحصال و در فرایند تولید مصرف و بازچرخانی می شود.

در همایش اصفهان، توسعه گردشگری، اقتصاد پایدار انجام شد
تقدیر معاون عمرانی وزیر کشور از اجرای پروژه »قصه های ناگفته اصفهان « توسط اتاق بازرگانی اصفهان 

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان معاون عمرانی وزیر کشور در این همایش ضمن اشاره به پتانسیل های بالای کشورمان 
در حوزه های مختلف، از خوب نبودن حال بخش گردشگری کشور، ابراز تاسف کرد.

درهمایش اصفهان، توسعه گردشگری، اقتصاد پایدار، ارتقاء بینش و مهارت جذب سرمایه در پروژه های گردشگری مدیریت 
شهری که با حضور معاون عمرانی وزیر کشور در محل سالن همایش های بین المللی اتاق بازرگانی اصفهان،برگزار شد، از 

اجرای پروژه »قصه های ناگفته اصفهان « تقدیر گردید.
به گزارش خبرنگار ما از اصفهان معاون عمرانی وزیر کشور در این همایش ضمن اشاره به پتانسیل های بالای کشورمان در 

حوزه های مختلف، از خوب نبودن حال بخش گردشگری کشور، ابراز تاسف کرد.
مهدی جمالی نژاد با تاکید بر اینکه علی رغم همه مشکلات و محدودیت ها و ایران هراسی ایجاد شده در جهان، امکان رشد 
صنعت گردشگری وجود دارد افزود: گردشگری در حال تبدیل شدن به بزرگ ترین و پردرآمدترین صنعت جهان است و پیش بینی 
شده به بزرگ ترین اقتصاد دنیا در سال ۲۰۲۴ تبدیل شود. وی با بیان اینکه می توانیم با عزم جدی، گردشگری را رونق دهیم گفت: در سال 
۹۷ ، بیش از ۷میلیون گردشگر خارجی داشتیم و بر اساس گزارش سازمان جهانی گردشگری، در آن سال به عنوان دومین کشور با رشد سریع گردشگری معرفی 
شدیم.  وی افزود: چرخش تحول آفرین در حوزه گردشگری قابل دستیابی است و در این حوزه نیازمند توسعه محصول و مقصد، تنوع بخشی به محصول، تغییر 
رویکردها و راهبردهای این حوزه و تحول طرح های جامع گردشگری در طول زمان و شرایط هستیم. معاون عمرانی وزیر کشور در ادامه ضمن تقدیر از تهیه پروژه 
قصه های ناگفته اصفهان، خواستار روایت و اشتراک این قصه ها شد. جمالی نژاد ضمن ابراز خرسندی از اینکه در سال های اخیر از جهت سند و قوانین بالادستی 
کمبودی در حوزه گردشگری وجود ندارد؛ خطاب به شهرداران و فرمانداران حاضر در همایش گفت: اگر می خواهید شور و نشاط در شهرها وجود داشته باشد 
و بیکاری کاهش یابد، لازم است به صورت اعتقادی به حوزه گردشگری ورود کرده و با کاهش بروکراسی های پیچیده اداری و اهتمام در تهیه و اجرای طرح های 
جامع گردشگری، به توسعه این بخش کمک کنید و دست بوس سرمایه گذاران باشید و از آنها حمایت کنید. وی در ادامه بر ضرورت مطالعه دقیق سند راهبردی 
توسعه گردشگری کشور توسط مدیران شهری و کلیه دست اندرکاران این حوزه تاکید و تصریح کرد: لازم است جلساتی برای تحقق این مهم به صورت منظم 
برگزار و نتایج پیگیری شود. جمالی نژاد در پایان سخنان خود با اشاره به نقش مهم شهرداری ها در معرفی جاذبه های گردشگری و فرصت های سرمایه گذاری، بر 
نقش مهم برند شهری تاکید کرد و گفت: برند آن چیزی است که ادراک می شود نه تولید. وی همچنین خواستار حمایت ویژه مسئولین دولتی برای راه اندازی 

مرکز بین المللی صنایع دستی در اصفهان شد. 

وزیر جهاد کشاورزی خبر داد

وزیر جهاد کشاورزی تاکید کرد: تداخلات تا پایان سال ۱۴۰۲ صفر 
خواهد شد و دولت سند تک برگ تمام اراضی کشاورزی را برای 

تعیین هویت به کشاورزان تحویل خواهد داد.
سید جواد ساداتی نژاد در جمع کشاورزان، باغداران و دامداران 
و تشکل ها و بهره برداران بخش کشاورزی شهرستان پلدختر بر 
توسعه باغات دیم در اراضی شیب دار تاکید کرد و اظهار داشت: 
هیچ زمین دیمی نباید با قابلیت کشت دیم در غرب کشور خالی از 
زراعت باشد که در این صورت نشانه نقطه ضعف مدیریت بخش 

کشاورزی و منابع طبیعی است.
احداث ۱۰ مجتمع ماهیان خاویاری در لرستان

نیاز  و  اشتغال  پایین  افزود: بنابر این، علی رغم وضعیت  وی، 
به تولید ثروت این ظرفیت ها به عنوان مکمل اشتغال در اختیار 
کشاورزان قرار گیرد تا بتوانند به خوبی از آن استفاده کنند همچنان 
که اعتباراتی به این موضوع اختصاص داده شده است که بخشی 
از آن جذب شد. وزیر جهاد کشاورزی به ظرفیت بالای شیلات در 
لرستان اشاره کرد و گفت: با توجه به طول زیاد رودخانه در این 
استان رونق این بخش می تواند تولید و توسعه اقتصادی منطقه 
را سبب شود که سهم خوبی به آن اختصاص داده می شود و در 
این زمینه ۱۰ مجتمع خاویاری شیلات در لرستان در طرح تحول 

در نظرگرفته شده که با استقبال سرمایه گذار مورد حمایت قرار 
خواهند. 

ساداتی نژاد، افزود: بنابراین کسانی که آمادگی سرمایه گذاری در 
حوزه شیلات در لرستان را دارند دولت آمادگی حمایت و همکاری و 

پرداخت تسهیلات به آنها را دارد.
اراضی کشاورزی تا پایان ۱۴۰۲ سند دار می شوند

وی در ادامه بر توسعه و اهمیت طرح های آبخیزداری در لرستان 
تاکید کرد و یادآورشد: این استان نمایشگاه آبخیزداری است در این 

سفر اعتبارات خوبی به طرح های آبخیزداری اختصاص داده شد.
و  کرد  اشاره  رفع تداخلات کشاورزی  به  کشاورزی  جهاد  وزیر 
گفت: تداخلات تا پایان سال ۱۴۰۲ صفر خواهد شد و دولت سند 
تک برگ تمام اراضی کشاورزی را برای تعیین هویت به کشاورزان 

تحویل خواهد داد.
ساداتی نژاد، گفت: قرار بود از سال ۱۳۹۴ تا پایان سال ۱۳۹۹ 
تمام اراضی کشاورزی ایران صاحب سند شوند که تا قبل از آغاز 
دولت سیزدهم در طول هفت سال چهار درصد معادل حدود ۲۸۰ 
هزار هکتار این اراضی سند داشتند که اکنون این عدد در راستای رفع 
دغدغه کشاورزان به یک میلیون و ۲۰۰ هزار هکتار رسیده که معادل 

حدود ۷۰۰ درصد و رشد بسیار زیادی در رفع تداخلات است.

پیگیری برای احداث دو سد پلدختر
وی در ادامه به کشاورزی قراردادی اشاره کرد و افزود: لرستان 
رئیس  زحمات  که  دارد  را  کشور  در  چهارم  رتبه  بخش  این  در 
و  تقدیر است  قابل  زمینه  این  در  سازمان جهادکشاورزی استان 
امسال فاز دوم کشاورزی قراردادی آغاز شده که سال آینده به طور 
فراگیر و کامل اجرا می شود. وزیر جهاد کشاورزی، مدرن ترین ابزار 
حمایت کشاورزی در دنیا را کشاورزی قراردادی دانست و یادآورشد: 
در این طرح نهاده های کشاورزی شامل بذر، سم و کود در اختیار 
کشاورزان قرار می گیرد و بیمه و آموزش های لازم ارائه می شود و 
در پایان با دریافت محصول با آنها تسویه می شود. ساداتی نژاد، 
افزود: با این کار کشاورز دغدغه هزینه و تأمین مالی ندارند و زمانی 
این  که محصول را تحویل می دهد می تواند آن را تهاتر کند که 
موضوع تا کنون در کشور سابقه نداشته اما دولت سیزدهم آن را 
با قوت و قدرت در راستای رفع دغدغه های مقام معظم رهبری در 
حوزه معیشت کشاورزان و تولید در پیش خواهدگرفت. وی، گفت: 
احداث سد در حوزه اختیارات وزیر نیرو است که درخصوص احداث 
سدهای »چول هول« و »بن لار« به عنوان مطالبات مردم پلدختر با 

وزیر مربوطه در این زمینه مکاتبات انجام می شود.
پرداخت تسهیلات به طرح های صنایع تبدیلی

وزیر جهاد کشاورزی به آبخیزداری اشاره کرد و افزود: اعتباراتی در 
این سفر به این حوزه اختصاص داده می شود و با توجه به اینکه دو 
هزار هکتار آبیاری تحت فشار انجام شده در حوزه اعتبارات تا پایان 

سال به این بخش کمک می شود.
ساداتی نژاد، یادآورشد: برای رفع مشکلات جاده های بین مزارع 
مسئولان مربوطه از اعتبارات حوزه کشاورزی استفاده کنند و با 
توجه به حجم عشایر کوچ رو در شهرستان پلدختر در رابطه با 
استقرار اداره کل امور عشایری در جنوب لرستان آمادگی وجود 
دارد و مذاکرات لازم انجام می شود. وی، افزود: تسهیلات ماشین 
آلات کشاورزی از هفته قبل آغاز شده و برش ظرفیت به رئیس 
اعلام  متقاضیان  به  تحویل  برای  سازمان جهادکشاورزی استان 
خواهد شد. وزیر جهاد کشاورزی لرستان، گفت: با توجه به مطالبه 
است،  انجیر سیاه  پلدختر، قطب  اینکه  و  باغداران  و  کشاورزان 
هر فردی که در حوزه صنایع فرآوری و سردخانه در پلدختر و کل 
استان علاقه مند به سرمایه گذاری باشد دولت آمادگی دارد زمین و 
تسهیلات در اختیار وی قراردهد. ساداتی نژاد، افزود: تنظیم بازار و 
برنامه ریزی در حوزه تولید و خرید تضمینی ظرف هفته آینده برای 

مدیریت بهتر به اتحادیه های کل کشور واگذار می شود

صدور سند برای تمام اراضی کشاورزی تا پایان سال ۱۴۰۲


